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Jaargang 6                                                            Opiniebrief  5  November 2012 
 

In deze opiniebrief geeft fractievoorzitter Ilse Duursma uitleg; waarom het CDA tegen de 

begroting voor 2013 heeft gestemd. In haar uitleg verwijst ze naar het najaarsbericht. Edo van 

Bree, onze financieel specialist zal daarom nader ingaan op het najaarsbericht. We doen ook 

verslag van het kernbezoek aan Ootmarsum op 17 november. Tenslotte nodigen wij u uit voor 

de spreekbeurt van Pieter Omtzigt op 10 december aanstaande bij café restaurant Van Olffen 

in Weerselo. 

 

 

Waarom heeft het CDA tegen de begroting gestemd? 
Door: Ilse Duursma 

 

Stemmen tegen een begroting doe je alleen als er zwaarwegende argumenten zijn. Het is 

politiek een zwaar middel om je ongenoegen te uiten met het beleid. Graag wil ik uitleggen 

waarom de fractie heeft besloten dit politiek zware middel in te zetten.  

 

De begroting is sluitend. Dit heeft iedereen in 

TCTubantia kunnen lezen. Wethouder Steggink 

is zelfs in staat alle gezinnen €50,- terug te 

geven. Dat lijkt prachtig in een tijd van 

bezuinigingen, maar het is dan wel bijzonder dat 

een paar weken later in diezelfde krant stond dat 

er een tekort van 6 ton is? In het zogenoemde 

najaarsbericht, zeg maar een financieel verslag 

van het lopende jaar, wordt dit tekort 

aangekondigd. De tekorten van het najaarsbericht 

zijn niet verwerkt in de begroting voor 2013. En 

daar zit wat het CDA betreft een erg groot risico. Want als je de negatieve gevolgen uit het 

najaarsbericht wel gaat verwerken in de begroting, dan is die begroting voor 2013 alles 

behalve sluitend.  

 

Deze negatieve gevolgen zijn de risico’s die de gemeente loopt door de sluiting van Top 

Craft, het niet realiseren van de bezuinigingen op de buitensport, tegenvallers die nog moeten 

worden verwerkt uit de grondexploitatie en het nog af te boeken bedragen in het vastgoed. En 

dit gaat over grote bedragen. Grote bedragen die niet in de begroting zijn opgenomen.  

 

Dan het weerstandsvermogen, dit is het financiële vermogen van de gemeente om in 

ongunstige tijden haar beleid en activiteiten te kunnen voorzetten. De gemeenteraad heeft als 

beleid dat het weerstandsvermogen 1.4 moet zijn. Als het weerstandsvermogen op dit getal 

zit, dan is de financiële positie van de gemeente gezond. Dat in een moeilijke tijd, zoals de 

huidige het weerstandsvermogen onder de 1.4 kan zakken begrijpt het CDA. Maar dan is de 

afspraak dat het college direct voorstellen doet om te zorgen dat het weerstandsvermogen 

weer op, of boven de 1.4 komt. In 2011 heeft het college dat ook in de stukken aangegeven.  
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Het college geeft aan dat het weerstandsvermogen in 2013 op 1.2 uitkomt en dat dit gelet op 

de crisis nog aanvaardbaar is. Dit getal is volgens ons niet correct, omdat een aantal grote 

risico’s uit het najaarsbericht niet zijn meegenomen.  

En vervolgens het college geen enkel voorstel doet om te zorgen dat we weer boven de 1.4 

komen. Dan is dat wat de CDA fractie betreft financieel niet solide beleid en daar willen wij 

niet voor verantwoordelijk zijn.  

 

En natuurlijk hadden we ook nog een derde politieke reden. In de begroting staat de Dorper 

Esch met alle bezuinigingen genoemd. Het CDA is van mening dat voor € 650.000,- het 

sportcomplex Dorper Esch niet voor de toekomst open gehouden kan worden. Instemmen met 

deze bezuiniging en een week later zeggen dat er meer geld voor Dorper Esch moet worden 

gereserveerd is ook niet betrouwbaar.  

 

Dus al met al drie duidelijke steekhoudende argumenten om niet mee te stemmen met de 

begroting: 

1. Niet alle belangrijke dossiers staan in de begroting 

2. De begroting is niet financieel solide 

3. Het sportcomplex Dorper Esch kan niet open gehouden worden voor € 650.000,- 

 

Het CDA wil duidelijk zijn en is dat in de vergadering geweest. En dus was de enige route: 

Tegen de begroting stemmen. 

 

Najaarsbericht 2012 
Door: Edo van Bree 

 

Het college heeft het najaarsbericht later vastgesteld dan afgesproken. En toe het eindelijk 

werd aangeboden aan de raad was ik onaangenaam verrast met de inhoud van dit werkstuk, 

want het laat een tekort zien van ruim 6 ton. Het college zal niet voor niets getreuzeld hebben 

met het vaststellen van dit najaarsbericht over het jaar 2012. 

 

Het college zegt er wel bij dat het een éénmalig tekort is van 6 ton, maar daar zet ik grote 

vraagtekens bij. De bouwleges brengen namelijk een kwart miljoen minder op dan geraamd. 

Dat komt door de slechte situatie van de woningmarkt. Het college zegt: dat is éénmalig. Het 

CDA vreest dat deze situatie nog jaren zal aanhouden, zeker bij het ingezette beleid van de 

nieuwe regering-Rutte II. Daarnaast komt er nog een extra tekort van 6 ton op de gemeente af 

bovenop de al vastgelegde noodzakelijke bezuinigingen. Dit extra tekort wordt veroorzaakt 

uit maatregelen die voortvloeien uit het nieuwe regeringsbeleid, en waar het college ook nog 

geen voorschot op heeft genomen. Ook ligt het in de 

lijn der verwachtingen dat er nog eens extra 

afboekingen moeten worden gedaan voor het 

grondbedrijf. Ook daarover wordt geen woord gerept 

in het najaarsbericht. En tenslotte, als konijn uit de 

hoge hoed: de noodzakelijke voorziening die moet 

worden getroffen voor Top Craft. Die kan oplopen tot 

1,7 miljoen! Maar dat neemt het college nog niet mee 

in het negatieve resultaat. Het college signaleert het 

wel, maar daar schiet de burger niets mee op.  
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De CDA-fractie vindt dat onaanvaardbaar dat tekorten die het college voorziet, niet meeneemt 

in het najaarsbericht. Tijdens de raadsbehandeling in december en zal dat ook aangeven 

worden!  

Regeren is vooruitzien, zegt het spreekwoord. Ik zeg: voor dit college betekent regeren vooral 

vooruitschuiven. Liefst tot na de verkiezingen van 2014. Want onze collega´s van VVD en 

Lokaal Dinkelland hebben de komende 15 maanden nog maar één doel voor ogen: vooral op 

je plaats blijven zitten, en hopen dat er niets gebeurt voor de verkiezingen. Met alle gevolgen 

van dien voor onze gemeente. En voor het college dat daarna jarenlang puin moet ruimen. Ten 

koste van de burger. 

 

Het kan en mag toch niet zo zijn dat dit college Dinkelland financieel naar de afgrond helpt?! 

 

Kernbezoek Ootmarsum 
Door: Eric Kleissen 

 

Vier keer per jaar brengt het CDA een bezoek aan een kern. Zaterdag 17 november is er door 

bestuur en fractie een bezoek gebracht aan Ootmarsum. Op deze mooie zaterdagmorgen 

hebben we gesproken met een delegatie van de Ondernemers Federatie Ootmarsum  (OFO) en 

van de Tennis Club Ootmarsum (TCO). 

 

Uit het gesprek met de OFO kwamen een toch wel een aantal zaken naar voren. Allereerst dat 

ondernemers zich in economisch moeilijke tijden als de huidige zich veel meer moeten 

inspannen om dezelfde resultaten te kunnen boeken. De tijden zijn lastig maar niet 

onmogelijk zo werd ons duidelijk. Er is uitgebreid stilgestaan bij de Bedrijven Investerings 

Zone (BIZ). De invoering is niet vlekkeloos verlopen, maar dat deze regeling ook in 

Ootmarsum kansen biedt werd duidelijk aangegeven door de OFO. Punt van aandacht blijft 

wel dat de BIZ gelden ook ingezet gaan worden voor de promotie van Dinkelland en dat het 

strak niet zo is dat bijvoorbeeld het opknappen van de openbare ruimte betaald moet worden 

uit de BIZ gelden. Ook is duidelijk gebleken dat het gratis parkeren in de binnenstad van 

Ootmarsum op dit moment geen succes is, omdat onvoldoende handhavend wordt opgetreden. 

Langparkeerders maken oneigenlijk gebruik van parkeerplaatsen in Ootmarsum, waardoor het 

kort winkelend publiek geen directe parkeerplaats kan vinden. Dit speelt vooral op de drukke 

momenten. Het ontbreken van duidelijk 

reclamebeleid is een doorn in het oog, 

volgens OFO. 

Wat mag nou wel en wat niet. De OFO pleit 

voor een kort en krachtig reclamebeleid.  

 

Vervolgens hebben we gesproken met een 

delegatie van TCO. Deze vereniging beschikt 

over een nieuwe locatie naast de 

voetbalvelden van KOSC. Ze zijn erg te 

spreken over de banen. Echter, het nog steeds 

ontbreken van een huurovereenkomst maakt 

dat de aanvankelijke vreugde over de nieuwe 

locatie volledig is omgeslagen in een grote teleurstelling. De onzekerheid voor de vereniging 

is uitermate vervelend. Onderhoud wordt niet uitgevoerd en ook voor het plaatsen van een 

unit waarin wat spullen opgeborgen zouden kunnen worden wordt geen toestemming 

gegeven. De communicatie met de gemeente loopt nog niet optimaal. 
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Er is met de mensen van TCO vooral gesproken over hoe nu verder? Hoe kan TCO zo 

spoedig mogelijk duidelijkheid krijgen zodat de vereniging weer volop verder kan! 

 

 

Algemene Ledenvergadering en spreekbeurt Pieter Omtzigt 
Door: Bestuur 

 

Op 10 december 2012 wordt de ledenvergadering gehouden bij Café-Restaurant van Olffen in 

Weerselo. Wij beginnen om 19.30 uur. Aansluitend aan de ledenvergadering is er vanaf 20.00 

uur een bijeenkomst met als gastspreker Pieter Omtzigt. Deze bijeenkomst wordt 

georganiseerd door de adviesgroep van het CDA Dinkelland. In deze bijeenkomst zal Pieter 

ingaan op zijn succesvolle herverkiezing als Tweede Kamer lid en de kiezers bedanken voor 

de steun. Daarnaast zal hij spreken over zijn rol als pensioendeskundige namens de Tweede 

Kamer. Ook zal hij ingaan op de rol van oppositie partij en hoe het CDA weer meer kiezers 

kan krijgen. Pieter zal ook uitgebreid stil staan bij de gedachten van het CDA over het nut en 

de noodzaak van het vormen van gemeentes met meer dan 100.000 inwoners. Wij verwachten 

een interessante avond en een grote opkomst. Iedereen is  van harte welkom ook niet leden 

zijn zeer welkom. 

 

Kandidaten gemeenteraadsverkiezingen 2014 
Door: Bestuur 

 

Het bestuur en fractie zijn gestart met de voorbereiding van de 

gemeenteraadsverkiezingen 2014. Ons grootste uitdaging is het in 

contact komen met potentiële kandidaten voor de lijst. Kandidaten 

voor een verkiesbare plek op de lijst maar ook voor een 

onverkiesbare plaats op de lijst. Indien u interesse hebt of u kent 

mensen die eventueel interesse hebben in de gemeente politiek 

meld ze ons. Om goede kandidaten te krijgen hebben wij uw hulp 

dringend nodig, help ons met het vinden van kandidaten.  

Namen kunt u doorgeven aan Jan Meinders tel. 0541 352281 of aan onze secretaris Gerard 

Voorthuis tel. 0541 625581. Wij gaan dan geheel vrijblijvend een gesprek aan met de 

belangstellende persoon.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Informatie: 

Wilt u meer informatie? Op de website van het CDA Dinkelland, www.cda.nl/dinkelland 

vindt u meer informatie.  

 

http://www.cda.nl/dinkelland

